



平機會25周年呈獻
In Celebration of the EOC's
25th Anniversary

平等機會委員會
EQUAL OPPORTUNITIES COMMISSION

共融世代

Generation i 世代

兒童填色及繪畫比賽

Children's Colouring & Drawing Competition

平等機會委員會(平機會)自1996年成立至今,一直致力推動平等共融及消除任何形式的歧視。我們誠意邀請全港幼稚園及小學學生透過填色及繪畫,以表達「互相尊重、友愛共融」的可貴。

The Equal Opportunities Commission (EOC) has been striving to promote equal opportunities and eliminate discrimination on different grounds since it was established in 1996. We invite all Hong Kong students of kindergartens and primary schools to express the great value of "mutual respect, friendship and inclusion" through colouring and drawing.

比賽組別

Competition Divisions

幼兒組: 就讀本港註冊幼兒班或幼稚園之學童
Pre-school Division: Children studying at registered nurseries and kindergartens in Hong Kong

初小組: 就讀本港任何註冊小學之小一至小三學生
Lower Primary Division: P1 to P3 students of any registered primary schools in Hong Kong

高小組: 就讀本港任何註冊小學之小四至小六學生
Upper Primary Division: P4 to P6 students of any registered primary schools in Hong Kong

幼兒組及初小組參賽者需為參加表格的圖像填上顏色,亦可按照主題需要而加入創意。填色之顏料及工具不限,但不可以使用電腦軟件輔助。

Participants of Pre-school and Lower Primary Divisions are required to colour the picture provided on the application form. Other creative designs can be added to the picture to express the theme message. There is no restriction on the use of painting tools and types of paints, but the use of computer software is not allowed.

高小組參賽者需以「互相尊重、友愛共融」為題創作一幅A4尺寸的圖畫,橫幅或直幅均可。繪畫之顏料及工具不限,但不可以使用電腦軟件輔助。

Participants of Upper Primary Division are required to draw a picture with the theme "mutual respect, friendship and inclusion". The picture should be in A4 vertical or horizontal format. There is no restriction on the use of drawing tools and types of paints, but the use of computer software is not allowed.

獎項

Prizes

每組設有 For each division

- | | |
|---------------------------------------|---|
| 冠軍 | : 現金獎\$2,000元及獎狀 (1名) |
| 亞軍 | : 現金獎\$1,500元及獎狀 (1名) |
| 季軍 | : 現金獎\$1,000元及獎狀 (1名) |
| 臉書最讚大獎 | : 現金獎\$1,000元及獎狀 (1名) |
| 優異獎 | : 現金獎\$500元及獎狀 (2名) |
| Champion | : HK\$2,000 & a certificate (1 Awardee) |
| 1st runner-up | : HK\$1,500 & a certificate (1 Awardee) |
| 2nd runner-up | : HK\$1,000 & a certificate (1 Awardee) |
| Most Popular Entry on Facebook | : HK\$1,000 & a certificate (1 Awardee) |
| Merit | : HK\$500 & a certificate (2 Awardees) |

截止日期 Submission Deadline :

31.8.2020

查詢、比賽詳情及細則

Enquiries, enrolment details & regulations

- (852) 2511 8211
- www.eoc.org.hk
- generationi@eoc.org.hk
- 香港黃竹坑香葉道41號16樓
- 16/F, 41 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, HK

共融 i 世代 Generation i





平等機會委員會
EQUAL OPPORTUNITIES COMMISSION

平機會25周年呈獻
In Celebration of the EOC's
25th Anniversary

共融i世代

兒童填色及繪畫比賽

Generation i Children's Colouring & Drawing Competition



插畫創作：

芝麻羔
dreamergo

* 請刪去不適用者 Please delete the inapplicable

影印本及網上報名亦可 Photocopied forms and online applications are accepted

參賽者姓名 Name of participant : _____

學校 School : _____ 班別 Class: _____ (截至 as at 30.6.2020)

推薦人 Referee : Mr. / Ms / Mx.* 先生 / 女士 / 君*

與參賽者之關係 Relationship with participant : _____

電話 Tel : (日Day) _____ (夜Night) _____

電郵 Email : _____

通訊地址 Address : _____

組別 Division : 幼兒 Pre-school / 初小 Lower Primary / 高小 Upper Primary *

聲明 Declaration

- 參賽者及推薦人明白及同意比賽的參加資格及細則。
Participant and referee understand and agree to the rules
and regulations of the competition.

推薦人簽署
Referee's Signature :

